
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 12.04.2012, ora 12,00 în cadrul şedinţei ordinare a

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN

       Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul vicepreşedinte Ionesie Ghiorghioni: 

Doamnă consilier, domnilor consilieri,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 28 de consilieri judeţeni. 
Lipsesc motivat: domnul consilier Popescu Gheorghe şi domnul consilier  Roşeţi 

Gheorghe.
Se supune la vot motivarea domnului consilier Popescu Gheorghe şi a domnului 

Roşeţi Gheorghe.  Se aprobă în unanimitate.  
Şedinţa  a  fost  convocată  prin Dispoziţia  nr.82/04.04.2012, comunicată  domnilor 

consilieri  în  scris  prin  adresa  nr.IV/4237/04.04.2012,  potrivit  art.94  alin.1  din  Legea 
nr.215/2001 a administraţiei publice locale, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare,  invitaţilor  prin  adresa  nr.II//4260/05.04.2012  şi  s-a  adus  la  cunoştinţa 
locuitorilor prin publicare în Ziarul „Jurnal de Caraş-Severin” din data 05.04.2012.

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
Participă ca invitaţi: domnul subprefect Verindeanu Nicolae, domnul deputat Hogea 

Gheorghe, domnul primar Mirel Pascu (Primăria Bocşa), domnul Tigla Erwin, domnul 
primar  Nicuşor  Vasilescu  (Primăria  Băile  Herculane),  reprezentanţi  ai  instituţiilor 
subordonate Consiliului Judeţean, precum şi reprezentanţi ai aparatului de specialitate al 
Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

Din  partea  mass-mediei  participă  reprezentanţi  ai  Ziarului  “Jurnal  de  Caraş-
Severin”,  „BANAT  TV”,  „Radio  Reşiţa”,  Săptămânalul  „Prisma”,  Publicaţia  
„Argument”, TVR Timişoara.

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a calităţii de preşedinte al 

Consiliului Judeţean Caraş-Severin a domnului Sorin Frunzăverde, înainte de expirarea 
duratei normale a mandatului.

2.Proiect  de  hotărâre  privind desemnarea  domnului  vicepreşedinte  ___________ 
pentru exercitarea atribuţiilor preşedintelui  Consiliului  Judeţean Caraş-Severin, până la 
constituirea noului consiliu judeţean. 

3.Întrebări. Interpelări.
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Domnul  vicepreşedinte  Ionesie  Ghiorghioni:  Distinsă  colegă,  distinşi  colegi, 
onorat auditoriu, daţi-mi voie la început să vă mulţumesc pentru modul cum aţi răspuns 
invitaţiei  de  a  participa  la  şedinţa  ordinară  convocată  pentru  astăzi.  De  asemenea 
onoratului auditoriu, vă mulţumesc că sunteţi prezenţi cu noi, fiind o şedinţă să zicem mai 
deosebită, o şedinţă care mă onorează să fiu cel care o conduce. Avem astăzi printre noi şi 
un  sărbătorit.  Este  ziua  domnului  Georgevici  Iulian,  cred  că  sunt  în  asentimentul 
dumneavoastră să-i  urăm „La mulţi  ani,  multă sănătate” şi  ne bucurăm că este născut 
primăvara. (Aplauze)

Cred că se cuvine să fac un anunţ, ieri 11 aprilie, au fost 20 de ani de la înfiinţarea 
primului  Consiliu  Judeţean.  Daţi-mi  voie  cu  această  ocazie  să  urăm  „La  mulţi  ani” 
Consiliului Judeţean şi să apreciem că această instituţie fundamentală, poate instituţia cea 
mai  democratică  din  judeţul  Caraş-Severin,  este  astăzi  întrunită  în  şedinţă  ordinară. 
Anunţându-vă aceste lucruri, vă rog să-mi daţi voie să vă citesc şi ordinea de zi pe care 
dumneavoastră, deja din mape o cunoaşteţi. Spuneam că este o şedinţă mai deosebită, prin 
faptul că astăzi practic noi luăm act prin ordin, de demisia domnului preşedinte, care a 
avut loc în data de 04.04.2012. Nu este o bucurie pentru noi, dar trebuie să parcurgem 
procedurile legale. 

La primul punct era această convocare a dumneavoastră pentru a constata încetarea 
de drept a calităţii de preşedinte al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, a domnului Sorin 
Frunzăverde, înainte de expirarea duratei normale a mandatului. La fel la punctul 2, poate 
sunt dator şi cu o explicaţie. Dumneavoastră, toţi cunoaşteţi faptul că eu şi pe perioada 
mandatului domnului preşedinte, am întrunit toate prerogativele de preşedinte, inclusiv 
cea  de  ordonator  de  credite,  dar  aceasta  era  făcută  doar  pe  numele  domnului  Sorin 
Frunzăverde.

 În şedinţa de astăzi, prin propunerile care vor veni, desigur, un vicepreşedinte va 
trebui  să  fie  mandatat  nominal  pentru  a  putea  să  exercite  atribuţiile  preşedintelui,  în 
conformitate cu legile în vigoare. Spunându-vă aceste două puncte de la ordinea de zi şi 
normal că la punctul 3 erau „Întrebări. Interpelări”, vă supun la vot ordinea de zi de astăzi. 
Cine este „pentru”? Vă mulţumesc. Împotrivă? Abţineri? Se aprobă în unanimitate. 

Sunt dator să mai fac un anunţ. Domnul secretar Imbrescu, în conformitate cu legile 
pe care dânsul le stăpâneşte de atâţia ani şi atât de bine, a fost interpelat cu un fax pe care 
l-am văzut şi eu, în care eu şi cu încă 5 colegi suntem anunţaţi că suntem excluşi din 
Partidul Democrat Liberal. Pe fond, putem discuta foarte multe! Este un fax semnat de doi 
domni, nu este fundamentat, dar discuţia pe fond o să o facem la „Întrebări. Interpelări”. 
O să vă spun ce prevede statutul. Eu nu mi-am dat demisia, nu ştiu ce-am făcut rău în 
acest  partid.  Dar  până  una-alta,  vă  supun dumneavoastră  atenţia  că,  în  Legea  nr.215, 
conform art.43, se enunţă faptul că suplimentarea ordinii de zi se poate face numai pentru 
probleme urgente, care nu pot fi amânate până la o şedinţă următoare şi numai cu votul 
majorităţii consilierilor locali. Aceasta ar fi o chestiune. A doua, în conformitate cu Legea 
nr.393 din 28.09.2004, art.9, alin.3, spune „Încetarea de drept a mandatului de consilier se 
constată de către consiliul judeţean…” face trimitere şi la consiliul local, „…prin hotărâre, 
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la  propunerea  preşedintelui  consiliului  judeţean sau  a  oricărui  consilier”.  Noi  până  la 
această oră, nu avem parcurs pe de-o parte, nici procedura. M-am consultat cu colegii şi o 
să atacăm în contencios sau o să atacăm la o Curte, care poate să ia în discuţie această 
demitere ad-hoc, de către 2 domni care nu prezintă nimic, nici mandatul cu care au fost, 
nici ce sunt dânşii. O să o arăt şi distinşilor membrii ai presei care sunt prezenţi şi o să 
putem să o discutăm pe fond, să spunem aşa. Deocamdată, eu, plenului Consiliului vă 
supun să luăm act de acest articol 43, vă supun la vot şi să nu suplimentăm ordinea de zi, 
întrucât este o măsură care vine practic să boicoteze conducerea Consiliului Judeţean. 
Cine este „pentru”? Se aprobă în unanimitate. Vă mulţumesc pentru această hotărâre în 
unanimitate. Deci plenul Consiliului Judeţean ia act de acest lucru, dar consideră că nu 
sunt  îndeplinite  toate  procedurile  pentru  a  face  subiectul  discuţiei  unei  hotărâri  de 
Consiliu Judeţean. Vă mulţumesc şi în legătură cu aceste lucruri prezentate, să-mi daţi 
voie să purcedem normal la ordinea de zi. Cum de regulă putem începe, o să-l rog pe 
domnul secretar Imbrescu să prezinte procesul-verbal, să vă supună la vot procesul din 
29.03.2012. Domnul Imbrescu.

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Mulţumesc. Deci, îl avem în mapă cu 
toţii, procesul-verbal din 29.03.2012. Dacă sunt amendamente sau obiecţii? Nu sunt. Cine 
este  „pentru”?  Mulţumesc.  Abţineri?  Împotriviri?  Se  aprobă  în  unanimitate.  Dacă  tot 
suntem aici la procedură, aş vrea să vă mai informez că pe masă aveţi două proiecte de 
hotărâre,  care  au  câteva  chestiuni  minore  schimbate  faţă  de  proiectele  transmise 
dumneavoastră în data de 6. Le aveţi cu toţii pe masă. Vă rog să ne scuzaţi, dar fiind o 
chestiune de pionierat în această materie, n-avem precedente. A trebuit să mai umblăm 
puţin, dar fondul este acelaşi şi la una şi la alta. Mulţumesc.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Mulţumim şi noi pentru specificările 
ulterioare care le-aţi făcut.

*
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a calităţii de preşedinte al 

Consiliului Judeţean Caraş-Severin a domnului Sorin Frunzăverde, înainte de expirarea 
duratei normale a mandatului.

Domnul vicepreşedinte  Ionesie Ghiorghioni: La punctul 1, aşa cum informam în 
deschiderea şedinţei de astăzi, avem acest referat constatator privind încetarea de drept a 
calităţii preşedintelui  Consiliului Judeţean Caraş-Severin a domnului Sorin Frunzăverde, 
înainte de expirarea duratei normale a mandatului. Apoi, avem ordinul privind constatarea 
încetării  de drept,  înainte  de  expirarea  duratei  normale  a  mandatului  de preşedinte  al 
Consiliului Judeţean Caraş-Severin, a domnului Sorin Frunzăverde. Este emis de prefect, 
în conformitate cu legile în vigoare şi cu procedurile uzuale în asemenea cazuri. Supun la 
vot luarea la cunoştinţă şi nu o facem cu cea mai mare plăcere.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate. Vă mulţumesc.

Deci toţi am luat act cu regret şi sperăm pe o durată foarte scurtă, de acest ordin. 
Dar  demisia  este  un act  unilateral,  care  luat  de preşedinte  nu face  altceva,  decât  să-l 
onoreze pentru verticalitatea dânsului de a-şi da demisia atât din partid, cât şi din funcţia 
de preşedinte al Consiliului Judeţean. 

Spuneam că este o perioadă, sperăm toţi şi suntem conştienţi toţi, foarte scurtă, în 
care preşedintele va lipsi de la preşedinţia Consiliului Judeţean. Dar până atunci, nu ştiu 
dacă  să  o fac  acum sau o fac  după punctul  2,  o  să  vă rog să  ţinem mai  aproape ca 
niciodată pentru ca administrarea judeţului Caraş-Severin să fie făcută în conformitate cu 
legile în vigoare şi să ne sprijiniţi atât cât puteţi în aceste lucruri. 

*
Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:
2.Proiect  de  hotărâre  privind desemnarea  domnului  vicepreşedinte  ___________ 

pentru exercitarea atribuţiilor preşedintelui  Consiliului  Judeţean Caraş-Severin, până la 
constituirea noului consiliu judeţean. 

Domnul  vicepreşedinte  Ionesie  Ghiorghioni:  La  punctul  2,  avem  „Proiect  de 
hotărâre  pentru  desemnarea  unui  vicepreşedinte  pentru  exercitarea  atribuţiilor 
preşedintelui  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,  până  la  constituirea  noului  consiliu 
judeţean”. Domnul Ristache a întocmit o expunere de motive, are o propunere şi o să-l rog 
să facă acest lucru. 

Domnul  vicepreşedinte  Ristache  Costinel:  Da,  mulţumesc.  Propun  pentru 
exercitarea  atribuţiilor  preşedintelui  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  până  la 
constituirea noului Consiliu Judeţean, pe colegul meu Ghiorghioni Ionesie. 

Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: Este vot secret şi o să vă rugăm să 
purcedem repede. Comisia de numărare a voturilor să îşi ia locurile binecunoscute şi să 
trecem peste acest punct. O să-l rog pe colegul meu…Să-i daţi buletinele de vot, domnului 
Ristache.

Domnul vicepreşedinte Ristache Costinel: Domnul Avram.

Se trece la vot în ordinea strigării. 
*

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Suntem  toţi?  A  venit  şi  domnul 
subprefect.  Cred  că  putem începe.  Să-mi  permiteţi  să  dau  citire  procesului-verbal  nr. 
4512, din data de 12.04.2012. Încheiat azi 12.04, cu ocazia numărării voturilor privind 
desemnarea  domnului  vicepreşedinte  Ionesie  Ghiorghioni  să  exercite  atribuţiile 
preşedintelui  Consiliului  Judeţean Caraş-Severin.  Pe buletinul  de vot  a fost  înscris  un 
candidat. Comisia de numărare a voturilor a realizat procedura de numărare a voturilor. 
Cu acest  prilej  s-au constatat  următoarele:  Ionesie  Ghiorghioni a  obţinut  27 de voturi 
„pentru” şi 1 vot „contra”. E foarte bine, deoarece unanimitatea ne duce la alte vremuri de 
tristă  amintire.  Domnul  coleg,  unul  care  este,  mă  voi  strădui  să  vă  mulţumesc  şi  pe 
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dumneavoastră în această calitate onorantă, cu care dumneavoastră aţi fost de acord. Eu 
vă mulţumesc.

În continuare vă supun la vot,  cu completarea respectivă, deci  hotărârea privind 
desemnarea domnului vicepreşedinte Ionesie Ghiorghioni pentru exercitarea atribuţiilor 
preşedintelui Consiliului Judeţean până la constituirea noului Consiliu Judeţean. Mă rog, 
primei părţi nu-i dau citire, se face trimitere la toate legile procedurale. Citesc articolul 1 
„Se  desemnează  domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie  să  exercite  atribuţiile 
preşedintelui  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,  prevăzute  în  cuprinsul  Legii 
nr.215/2001  privind  administraţia  publică  locală,  republicată,  cu  modificările  şi 
completările ulterioare, până la constituirea noului Consiliu Judeţean”.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. Hai, care este împotrivă? Chiar n-aş fi supărat! La asemenea 
majoritate chiar că n-aş fi supărat. 

 Supun la vot art.2 al hotărârii. La data intrării în vigoare a prezentei hotărâri orice 
dispoziţie  contrară  se  abrogă.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Prezenta hotărâre intră în vigoare de la adoptare în 
baza prevederilor art.48 alin.2 şi art.115 alin.4 şi alin.5 din Legea nr.215/2001 privind 
administraţia  publică  locală,  cu  modificările  şi  completările  ulterioare  şi  se  aduce  la 
cunoştinţă Instituţiei Prefectului judeţului Caraş-Severin şi domnului vicepreşedinte, adică 
eu. Hotărârea se publică în Monitorul Oficial al judeţului Caraş-Severin şi în presa locală. 
Cine este „pentru” art.3? Mulţumesc. Împotrivă? Abţineri? Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru? Abţineri? Împotriviri? Se 
adoptă în unanimitate. 

Distinşi colegi, am epuizat cele două puncte principale ale ordinii de zi şi avem 
conform uzanţelor la ultimul punct, „Întrebări. Interpelări”. Nu înainte de vă mai ruga 
odată, sunt în acest mandat în funcţia de vicepreşedinte, nu va fi foarte greu, dar aşa cum 
am procedat întotdeauna când am fost singur şi de această dată vă rog să mă sprijiniţi în 
buna administrare a acestui judeţ. Oamenii, să spunem aşa, sunt cu ochii pe noi, deoarece 
plecarea unui preşedinte ca domnul Frunzăverde, nu este de ici de acolo. Trebuie toţi să 
ne concentrăm forţele pentru a fi o bună administrare. Termenul este scurt, sunt două luni, 
dar n-am vrea să se vadă sincope în activitatea de administrare a judeţului Caraş-Severin. 
Mulţumesc. 

*
Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:
3.Întrebări. Interpelări.
Domnul  vicepreşedinte  Ionesie  Ghiorghioni:  Întrebări,  interpelări?  Domnul 

Ştefănescu, înainte şi se pregăteşte domnul Cotarcea.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Domnule preşedinte desemnat, vă felicităm 

pentru mandatul pe care vi l-am acordat şi începem să vă dăm sarcini de acum încolo, în 
următorul sens. Am rugămintea sau avem rugămintea la dumneavoastră, să chestionaţi 
primăriile, că din informaţiile noastre sunt primării care nu au resurse financiare pentru 
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organizarea alegerilor locale. Vă rog din suflet, este un lucru de care trebuie să ţinem cont 
şi să vedem cum o rezolvăm pentru că sunt primării care nu au alocare de fonduri pentru 
organizarea alegerilor locale, ori asta ar putea avea consecinţe dintre cele mai nepotrivite. 
Doi,  Consiliul  Judeţean Caraş-Severin a  funcţionat  aproape eminamente  nepolitic.  S-a 
ocupat de problemele oamenilor din judeţ şi eu care mă ocup şi am contact cu foarte mulţi 
oameni din judeţ, din administraţie, n-am simţit niciodată că unul are o culoare sau altul 
are o culoare sau celălalt  să simtă că eu am o culoare. Am funcţionat  ca un adevărat 
consiliu administrativ, fără a spune de o anumită nuanţă politică, lucru care ar putea fi dat  
exemplu la multe consilii judeţene din ţară, unde disputele sunt de neconceput. Plecarea 
domnului preşedinte, într-adevăr a produs un eveniment de rezonanţă naţională, lucru pe 
care noi, USL-ul, l-am salutat şi îl salutăm. Atunci când mai mulţi oameni, cum va fi 
viitorul Consiliu Judeţean unde USL-ul cu siguranţă va avea o mare majoritate, vor pune 
umărul cu toţii în acelaşi sens. Guvernul presupunând că va fi USL, judeţul Caraş-Severin 
va fi un beneficiar cum nu totdeauna a fost, de fonduri de la Guvernul României. Marele 
merit  al  lui  Sorin  Frunzăverde,  este  că  s-a  implicat  într-un  mod  deosebit,  alături  de 
dumneavoastră,  domnule preşedinte desemnat,  alături de domnul  subprefect,  alături de 
domnul prefect Ţunea, în gestionarea şi atragerea de fonduri europene. Vă spuneam şi vă 
spun şi  acum, că suntem pe locul  I  în ţară, în ceea ce înseamnă atragerea de fonduri 
europene. Următorul judeţ este la 280.000 diferenţă lei, pe cap de locuitor, faţă de judeţul 
Caraş-Severin, ori acest demers nu a fost uşor, nu a fost fără sincope. A fost un lucru 
foarte greu pentru că am fost în competiţie cu toată ţara şi de aici consecinţele pe care le 
avem. Vreau să vă spun că cei din judeţul Hunedoara, din judeţul Arad şi chiar din judeţul 
Timiş, au o oarecare hai să zic „răutate faţă de noi”, că am reuşit să atragem atâtea fonduri 
europene.  Cred că vom deveni mult  mai  puternici,  indiferent  ce se întâmplă şi  ce s-a 
întâmplat  în  judeţ.  Respect  toate  culorile  şi  noi,  USL-ul,  dintotdeauna  am  respectat 
opţiunea fiecăruia, absolut oricare ar fi şi fac un îndemn de pe acum la sprijin, ceea ce 
înseamnă dezvoltarea judeţului Caraş-Severin, când nu trebuie să ţinem sub nici o formă, 
dar sub nici o formă, cont de culoarea politică. Eu vă mulţumesc şi vă doresc succes în 
activitate.

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Şi  eu  vă  mulţumesc,  domnule 
consilier, domnule lider de grup. Chiar mă bucur că poate mi-aţi enunţat funcţia foarte 
bine. Ştie toată lumea, că preşedintele de consiliu trebuie să fie ales uninominal de către 
conjudeţeni,  iar  această  numire  a  dumneavoastră  de  preşedinte,  desemnat  azi  de 
dumneavoastră,  vă  mulţumesc.  Am luat  act  de  această  informaţie  pe  care  sincer  n-o 
aveam şi nu ştiu dacă este la nivelul consiliului, că toate trec de regulă pe la mine. Dar 
dacă un primar nu şi-a prevăzut în buget suma pentru alegeri, înseamnă că nu prea ştie ce 
face acolo. Eu vă promit ferm, aşa cum am făcut şi până acum, am monitorizat activitatea 
din teritoriu. Voi lua legătura cu toţi primarii să-şi rectifice bugetul, dacă în buget n-au 
prevăzute aceste sume şi să se orienteze. Ar fi dezastros, dacă e o asemenea chestiune. 

Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Vă dau un argument. Exista la un moment 
dat ideea că alegerile vor fi comasate în luna noiembrie. 
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Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Şi  vroiau  să  facă  rectificarea  în 
semestrul II!

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Exact.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Dar mă gândesc că şi-au luat timp de 

cât timp i-au anunţat. Rectificări de buget au cam făcut toţi. 
Domnul  consilier  Ştefănescu  Nicolae:  Haideţi  să  ne  uităm  peste  asta!  Vă 

mulţumesc frumos.
Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Am  preluat-o.  Eu  vă  mulţumesc 

pentru o informaţie deosebit de utilă şi o să conlucrez cu domnul subprefect şi vedem. E o 
informaţie deosebită. Cât priveşte observaţia dumneavoastră, subscriu la faptul că nimeni 
n-a  făcut  uz  de  culori  în  Consiliu  Judeţean.  Din  contră,  a  fost  o  înţelegere,  cum am 
apreciat  şi  legătura  cu  domnul  prefect  de  până  acum,  cu  domnul  prefect  Ţunea,  am 
subliniat-o în plen, când a avut loc festivitatea de investire a noului prefect. Mulţumesc şi 
îl rog pe domnul Cotarcea. 

Domnul  consilier  Cotarcea Haralambie:  Stimaţi  colegi,  domnule  preşedinte  de 
şedinţă. 

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Desemnat. 
Domnul  consilier  Cotarcea  Haralambie:  Desemnat,  dar  şi  de  şedinţă,  cum se 

obişnuieşte prin Parlamentul României.  În primul rând, vreau să-i aduc sincer şi  calde 
mulţumiri, colegului nostru Ştefănescu, pentru cuvântul cinstit…

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie:  Am trăit  să  o auzim şi  pe asta  în 
consiliu.

Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Vă spun cinstit, cu toate treburile care au 
fost pe aici între mine şi el, uite că a spus un mare adevăr şi este foarte bine documentat  
atunci când intră în discuţii. Într-adevăr, aşa este! După câte cunosc de pe la Bucureşti, s-a 
asigurat din partea Ministerului Administraţiei şi Internelor, că sunt bani, că mâine putem 
începe, mâine putem face, facem tot. Probabil că Prefectura n-a primit asigurări din partea 
ministrului dumneavoastră care vă coordonează. E posibil să fie cum am spus. Cred că 
asta e mai degrabă, ce a spus domnul coleg Ştefănescu,  că se ştia atunci,  în bâjbâiala 
aceea, că alegerile o să fie în noiembrie, unii şi-au pus, unii nu şi-au pus. Ce vroiam să vă 
întreb, domnule prim vicepreşedinte, fac această precizare politică şi dacă n-am învăţat 
din greşelile altora, am învăţat dintr-ale mele. În condiţiile acestea, vreau să ştiu aşa, cine 
şi în ce cadru s-a luat hotărârea în legătură cu cei 6 colegi ai noştri? Am dreptul acesta să 
o spun, sunt membru al partidului, am fost cooptat pe acolo, nu ştiu dacă mai sunt, să ştiu  
şi eu în ce forum a fost luată. Birou ştiu că avem, Biroul Permanent Judeţean, dar cine le-a 
luat pe acestea?

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Pot să vă răspund. Este şi pentru noi 
o nebuloasă. Este o hotărâre luată în baza unui mandat care nu-l avem, de la Biroul Politic 
Naţional.  Ceea  ce  vă  pot  spune,  este  că  nu  s-a  păstrat  nicicum procedura  uzuală  de 
excludere a unui membru de partid. Ba mai mult, se face trimitere la un articol cu litera g) 
din statut. Nu există această literă la acel articol, în statutul Partidului Democrat Liberal. E 
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făcut  în  pripă,  n-am  înţeles.  Am  luat-o  ca  tentă  de  destabilizare,  dar  vă  mulţumesc 
pentru…

Domnul consilier  Cotarcea Haralambie: Să vă spun o treabă. Legat de această 
chestiune, nu-i bine să fii nici deştept, domnule, în partidul acesta, vă spun cinstit! Cu cât  
eşti  mai deştept,  cu atâta te izolează. Aşa am înţeles din declaraţia fostului  preşedinte 
Frunzăverde. Adică omul acesta care a fost ministru, a ştiut ce a ştiut. Dacă se continuă 
aşa.. Stai că la România Mare, era mai multă disciplină ca acum. Da, vă spun eu că am 
fost preşedinte acolo vreo 10 ani! Nu se poate aşa ceva. Vă spun această chestiune pentru 
că eram nelămurit, dar acum n-o mai lungesc, că toată lumea aşteaptă să se ducă la masa 
lui Bîtea, care nu o dă şi să plecăm acasă cu toţii. Îi doresc şi eu „La mulţi ani”, încă  
odată, bunului meu amic, să spun şi prieten, Georgevici! Mulţumesc.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Poftiţi, domnul coleg.
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Mulţumesc. În acest moment vroiam să 

fac o simplă propunere, să depăşim acest moment, că n-are nici un rost. Şi pentru tine 
Hari, a doua veste foarte tristă, nu este nici o masă!

Domnul consilier Cotarcea Haralambie: De aceea i-am şi mulţumit. 
Domnul consilier Cojocariu Ioan: Şi eu aş vrea să vorbesc.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Vă rog, domnule Cojocariu. 
Domnul consilier Cojocariu Ioan: Stimaţi colegi, pentru că suntem la două zile de 

sărbătoarea pascală, daţi-mi voie să vă mulţumesc şi pentru buna colaborare, dar să vă 
urez sărbători  fericite tuturor membrilor  Consiliului  Judeţean şi  domnilor  care asigură 
serviciile. În numele domnului primar Ion Marcel Vela şi preşedinte al Partidului Naţional 
Liberal, să vă invit la ruga de la oraşul, aşa i se spune Caransebeşului în zonă, oraş, deşi el 
este municipiu, care are loc în perioada 20-23 aprilie. Pe toţi vă aşteaptă o rugă mare, de 4 
zile şi la mine să veniţi.  

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Prima  dată  la  catedrală,  da?  De 
dimineaţă şi după aceea. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: La catedrală este în data de 22, dar ruga începe 
din 20 şi pe 23 de „Sf. Gheorghe”, care este sărbătoarea „catedralei a bătrâne”, cum se 
zice. Vă aştept pe toţi cu mare drag. 

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Vă  informăm  că  avem  aceste 
obiceiuri bune, să participăm la asemenea invitaţii. Mulţumim frumos. 

Domnul consilier  Cojocariu Ioan:  Asta ca un corolar a ceea ce a spus domnul 
consilier Ştefănescu, că ne înţelegem bine indiferent de culoarea politică care o purtăm în 
suflet şi pe umăr. 

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Domnul Mălăiescu. 
Domnul consilier Mălăiescu Luca: Domnul preşedinte, permiteţi-mi şi mie să urez 

„Paşte  Fericit”  şi  „Sărbători  fericite”  tuturor  colegilor,  tuturor  angajaţilor  Consiliului 
Judeţean  şi  nu  în  ultimul  rând  presei  care  ne-a  însoţit  pe  toată  perioada  mandatului.  
Această urare o fac din partea Grupului PSD şi a domnului preşedinte, domnul deputat 
Ion Mocioalcă. Mulţumesc.
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Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Mulţumim şi  noi.  Mai  este  vreun 
coleg? Domnul subprefect şi-a exprimat dorinţa.

Domnul  subprefect  Verindeanu  Nicolae:  Mulţumesc,  domnule  preşedinte 
desemnat. Daţi-mi voie ca în numele instituţiei pe care o reprezint aici, ţinând cont că 
pentru unii a fost, pentru  majoritatea dintre noi va urma, sfintele sărbători pascale, să vă 
doresc ca să dea bunul Dumnezeu, Sfânta Lumina a Învierii  să ne lumineze sufletele, 
minţile  tuturor,  să  putem  trăi  în  continuare  într-o  înţelegere  deplină,  într-un  respect 
reciproc.  Să  dea  Dumnezeu  ca  într-adevăr,  aşa  cum şi  dumneavoastră  v-aţi  exprimat, 
judeţul Caraş-Severin să devină unul dintre judeţele cele mai puternice din ţară, aşa cum 
în perioada interbelică erau odată.  „Sărbători fericite” şi Dumnezeu să ne ajute!

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Mulţumim mult, domnule subprefect. 
Pentru a vă face cunoscut, în această lună vom convoca şi o şedinţă extraordinară undeva 
prin data de 27 am hotărât, deoarece trebuie să luăm atunci nişte hotărâri care stau la baza 
bunei administrări, cum spuneam, a judeţului. În încheiere, să-mi daţi voie şi mie, având 
în vedere că suntem aşa cum spuneam şi la şedinţa festivă, suntem în preajma uneia dintre 
cele mai importante sărbători ale creştinătăţii care este „Învierea Domnului”. În numele 
meu personal, a instituţiei Consiliului Judeţean, a personalului din Consiliul Judeţean, să 
vă dorim tuturor un „Paşte liniştit”, atât de aşteptat de toţi credincioşii, un Paşte care să 
vină  şi  să  aducă  condiţii  să  uităm de  răutăţile  din  „Săptămâna  Mare”.  Să  ne  simţim 
oameni şi  credincioşi,  aşa cum este poporul român, aşa cum sunt bănăţenii  de munte. 
„Paşte Fericit” şi Doamne ajută!

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

          VICEPREŞEDINTE,                                    SECRETARUL JUDEŢULUI,

          Ionesie  Ghiorghioni                                                            Ion Imbrescu

FP/FP/ 1 ex.
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